

Protokol, bestyrelsesmøde d. 06-05- 2025 kl. 17.00

NYE SAGER

Emne	
Nedlukning og genåbning	Karantæne til og med 15-05-25, min. 3 uger, regnet fra den dag, den sidst smittede hest er rask: Det blev den mandag d. 28/4 - og genåbning bliver derfor mandag d. 19-05-25. Weekenden inden bruges på at vaske stalden ned, vaske dækkener, m.v. Rengøre fodertrug og vandkopper hos de heste, der har været syge. Forholdsregler for genåbning, særligt ift. dem, der færdes i andre stalde: • Man må ikke tage direkte fra en stald til en anden - man skal hjem i bad og have rent tøj på, der ikke har været brugt i andre stalde • Tøj, der bruges andre steder skal vaskes før det bruges på HVR • Tøj, der bruges på HVR skal vaskes inden det bruges andre steder Hestene motioneres af underviserne - der gives løn for 2 timer hver aften, på hverdage - for at aftenfodre og ride. Resten er interessedetimer.
Fra info.mailen	Medlemstilskud - der er søgt DRF ang. kæphestestævne ifm. Roskilde Dyrskue - nej-tak - huskes til Store Hestedag 4H ang. deltagelse med kæpheste på Roskilde Dyrskue - nej tak - Huskes til Store Hestedag Nico Bengtsson ang. entreprenøropgaver, m.m. - nej tak Snevagten ang. snerydning og glatførebekæmpelse - nej tak

Faste punkter - igangværende sager

Emne	
Økonomi	• Der ligger regninger for ca. 160.000,- • Indtægt fra ridelejre: 56.500,- (hvis der er udsolgt) • Indtægt fra salg af Lotte: 30.000,- • Udbetaling fra fonde, i alt 93.000,- (hensat til hestekøb) • Medlemstilskud, vi håber på at få 110.000,- Kommer først til udbetaling kommer i maj/juni • Tilbage melding fra alternativ revisor (Martin) ang. moms - Der kommer nye regler lige om lidt, der gør, at vi skal holde os langt væk fra moms

	• Elevcup: Der skal lægges en økonomisk og praktisk ramme for fremtidig deltagelse i Elevcup. • Pris for para-undervisning: Prisstigning pr. 1. august. • FOLD: Vi giver ca. 12K pr. kvartal. TR kontakter ejer ifm. ødelagt bund og ødelagte hegn. JB vil tjekke hegn, bund, m.v.
Bestyrelsen	Bestyrelsesliste til bank TR giver besked i B-gruppen ang., hvilke oplysninger der skal bruges
Medlemmer, dagligdag	JUHU-sager: • STOR ROS til de alternative arrangementer, særligt ryttermærkeundervisningen Øv-sager: • Håndteres internt Silent training: • Vi fortsætter med silent training. Om sommeren må man gerne følge med fra palletårnene, men AL snak henvises til rytterstue, terrasse, m.v. Skal man behov for at tale med underviseren, skal det foregå i skiftet mellem to hold.
Personale	Underviserne: • NG indkalder til MUS med alle undervisere, skal følges op med et fællesmøde med resten af personalegruppen (personalemøde og pizza) • DRF har åbnet for Træner-1-uddannelsen. Hvidovre Kommune giver 2.000,- pr. deltager til lederuddannelse • Marielle/DRF: Videreudvikling af underviserne - tages med på undervisermøde. Undervisere skal tage online-test forud for mødet. Stalden og staldpersonale: • Der skal ansættes en ny staldmedarbejder. Stillingsopslag lagt på hj.side og delt relevante steder. • Ansøger: Mads kommer d. 19/5, han rider lidt og kender til heste. • Når Mathilde stopper, skal vi søge en fuldtids, fra 7.00 - 15.00. • Niklas: Staldhjælp, flexjobber, fast mandag + tilkalde • Staldhjælp under karantænen - dækkes som følger: Fredag d. 9/5: LC, NG Lørdag d. 10/5, morgen: LC, NG - aften: MM + Nanna Søndag d. 11/5, aften: MM Mandag d. 12/5, aften: LC, Viktoria Tirsdag d. 13/5, morgen: LC Onsdag d. 14/5, morgen: LC Torsdag d. 15/5, morgen: LC Fredag d. 16/5: ?? Lørdag d. 17/5, aften: MM Søndag d. 18/5, aften: MM

	Weekendpigerne: • NY ansvarlig, CH, overlevering fra IMS (inkl. manual) • Nye på vej: Hibba, Laura, Caroline • Oplæring af nye søndag d. 1. juni • Opdatering af arbejdsplan - CH • Tidsnominering? Skal der sættes max.timer på vagterne? • Statusmøde? Generelt: • Ifm. personalemøder skal det indskræpes, at man melder sygdom, ferieønsker, o.s.v. til de områdeansvarlige - bytter man indbyrdes, skal vagtplanerne opdateres VIKAR-team - afløsning under ferie/sygdom: • Opbygning af et kompetent vikarteam til undervisning (som alle skal tage DRF's online træner-udd) + proc. for kommunikation v. f.eks. afløsning. Hvem overtager? • Det samme skal etableres for staldmedarbejderne.
Opstaldere/pensionærer	Kontrakter (alle slags) skal skannes og arkiveres elektronisk i Zakobo. • Opstaldermøde søndag d. 11. maj • Nye pensionærer pr. 1. april: Fam. Høst-Nielsen - Dancing Queen Fam. Granno - Odysseus (Snøvs) Fam. Kreiner - Top of Connor • Nye medio maj: Tania & Cornelia Schwartz flytter ind 16. maj - Kilfenora Kid • Nye pr. 1. juni: Fam. Møller - Fair Fellow Sarah & Filippa Leth - Tingvallas Vineyard (Vimmer) • System til afregning af ekstra tilkøb? Messengertråd - KUN til reg. af tilkøb!
Ridehuskort	• Opdatering af liste over gyldige ridehuskort - Dobbelttjek med salg via Zakobo og MobilePay. • Der oprettes delt dokument i Google-drevet, som alle kan skrive brugerne på, når vi møder en "fremmed" hest på grunden • Hvordan fører vi kontrol? Skal vi udstede et "tag", som kan sættes på hovedtøj/grime? • OPSLAG i privatryttergruppen: Børneattester v. private undervisere (det skal de selv stå for)
Heste	GENERELT: • Alle heste bør kunne gå 2 timer pr. dag..!! • Der skal afkrydses og X-refereres med hestebrug. Zakobo-systemet bør være gearet til det - tages med på UV-møde • Sundhedstjek (besætningstjek) 1 x om året! Staldpersonalet skal holde øje med generel sundhedstilstand • Urban, Oscar og Lotte er solgt • Pierce holdes kørende, planen er at han skal sælges • Melita indkørt i rideskolen på under en uge • Nye: Romany, Saphira og Wong

	Foderplan: • Foderplanlægningsprogram er uploadet på Zakobo under "Stald" og Celina er sat ind i hvordan det bruges, men ændringer superviseres af MON. • Adfærds konsulent (hestemassør) har tilbudt gratis behandling af hestene, for træningens skyld. Indkøring af nye heste: • Vi annoncerer IKKE hvornår de "lander" • Underviserne og staldpersonalet kigger dem an i den første tid • Herefter skal der fast "INDRIDER" på (underviser + hjælper)
Rideskolehold	Generelt: • Stadig gang i opfyldning af hold + prøvetimer for voksne Holdene er ved at blive fyldt op • Videoer fra træning/ridetimer, herunder upload til SoMe, udover klubbens egne, må kun ske efter godkendelse af underviseren - skal med i medlemsmail i juni • Stævneforberedelse, t-stævner for mini- og juniorer - skydes til sensommeren Dressur: • Begynderholdet lørdag kl. 11.00 er lige nu tomt. Efter Elevskolecup ønskes det omlagt til et nybegynderhold for større børn og teens. Der er allerede 4-5 kandidater på venteliste • Underviser til torsdag aften. Vi har spurgt Freya - rykker for svar Spring: • Vi skal stadig være obs. på ift. springhøjde og hestebrug Para- / handicap: • Parahold tirsdag og onsdag "lukket" gr. underviser- og hestemangel. Vi ser tiden an til efter sommerferien • Kan vi åbne for para lørdag kl. 11.00, samtidig med det nye nybegynderhold for teens? Vi ser an til efter sommerferien. • Pararyttere fra ventelisten er blevet tilbudt/henvist til "hesteven" om søndagen. 1 interesseret. Der er nu 1 hold m. 3 • Prisen for pararidning skal sættes op pr. 1/8 Kæphest: • Flere interesserede, som besøger holdene. • Lige nu sammenlægges holdene hver uge, på skiftende tider (hver anden uge kl. 15.30, hver anden uge kl. 16.30) • Dorte S. har sagt nej til at overtage disciplinen, men hun vil gerne hjælpe med kommunikation • Hvis vi skal ha' disciplinen, skal det gøres ordentligt, så ○ Step 1: Møde med underviserne, m.h.p. videreudvikling - MM/CH, snarest muligt ○ Step 2: Tage fat i Maja/Vallensbæk for sparring ○ Step 3: Overvejelser om det skal ud som et tilbud til events/arrangementer • Forespørgsler om polterabender

	Elevcup: HVR er gået videre til mellemrunden: Roskilde lørdag d. 24. maj HVR søndag d. 25. maj
Hvidovre Kommune, m.fl	Projekter – igangværende: - Folde, arb. i gang - LED-lys på lille bane - Re-etablering af ridebaner, der har været brugt som folde - Drænrør fra lille ridebane - Opgravning af kanal som kan sikre dræning af de store baner - Renovering af løbegang - Stald- og ridehusfundamentet skal undersøges for erosion/revner
DRF / DGI / andre forbund	Medlemskab af DGI, vil koste os ca. 1.500,- pr. år. Første år er gratis, så vi melder os ind
Juniorudvalg	Der skal afholdes juniorudvalgsmøde, med hjælp fra voksenkontakter og kontaktperson i bestyrelsen. Udskudt til efter genåbning. - Rideskolestævner, i samarbejde m. stævneudvalg: 18/5 - aflyses 27/11 - halloween 9/12 - jul
Stævner	- Stævnet 18/5 aflyses - Klubmesterskabsstævne 28. og 29. juni - Klubstævne igen 9. og 10. august V. fastelavnsstævne var der flere ?? omkring klasser, hestefordeling, m.v. Der bør laves stævneregler/bestemmelser, så der er klarhed. Drøftes mellem SPU + undervisere + hesteansvarlig + kontaktperson
Championat:	Der er lige nu kun to ryttere, der efterspørger Championat. Vi spørger om SPU vil overtage
MAFA	Vi afventer svar fra Hvidovre Kommune ang. salg af Stævnsbogård.
Spons	Ansøgninger: - Nordea Fondens renoveringspulje: Ansøgning m. bilag er uploadet i dag, budget +780.000,- (puljen går op til 1 mio) - SparNord: Frivillighed i foreningslivet, op til 200.000,- - NordeaFonden - deadline 3.6.: Ung puls puljen, ansøge om 200.000,- til 1. mio. til forbedringer - DGI/DIF: Støtte til hverdagens fællesskaber, ansøgningsfrist hver 3. måned (25.001,- til 1. mio). - Tryg fonden og andre fonde: Arbejde med at definere fælles foreningsprojekt (og ansøgning i gang) vedr. indsats for at få flere piger integreret i sport i Hvidovre. 5 foreninger gået sammen. Konsulentassistance fra DGI. - Sponsorat af hest: Hvilke konditioner har vi (kontrakt)? Hvordan får vi trykt sponsorskilt? Henvendelse til UnoGraphic, 550,- pr. skilt - Knud Larsen: Spons af staldgear

	• OK-Benzin - MM sender materiale til TR/oko (underskrives af tegningsberettiget) • Agria..?? • "Småsponsorater" - liste / støtteforening - medlemsmøde... • Andre ideer: 60-års Jubilæum, udvikling af undervisere, industrivaskemaskine, beplantning/forskønnelse af langsiden på springbanen
Arrangementer, datoer og opdatering af kalender:	SOMMEREN 2025: Uge 27: Rengøring af stald Uge 28: Mandag-onsdag = 2 x AKTIV sommer, 10 pr. hold Uge 28: Torsdag-lørdag = Miniridelejr u. overnatning Uge 29: Mandag-onsdag = 2 x AKTIV sommer, 10 pr. hold Uge 29: Torsdag-lørdag = Miniridelejr u. overnatning Uge 30: Torsdag-lørdag: Miniridelejr m. overnatning Uge 31: Søndag - fredag = Den store ridelejr Aktiv Sommer: 1 underviser pr. hold - frivillige hjælpere Der skal være staldpersonale på i uge 28, 29 og 30 KLUBFEST: Forslag 23. august (udendørs) Festudvalg = medlemsmøde Integrationsrådet har et arrangement i Byparken/Stationsparken: • Vi stiller med ponyer til ponytræk, mod betaling. Kalender - har vi noget nyt?: • Ny dato for privatundervisning: Mandag d. 9. juni • Medlemsmøde og arb.dag: Søndag d. 22. juni Andet: • Forslag: Åbent Hus dag for Hvidovreborgere (inkl haverne) • Rytterloppemarked ifm. rideskolestævner
Opvisning ifm. klubfest	Tidl. HVR-rytter, der rider egne GrandPrix-heste
Nye tiltag	<i>HVR-fordelsklub? SAT PÅ STANDBY - MM er tovholder</i> • Rabat/bonusaftale m. Horze • OK Benzin - papirer sendes til TR/oko • Rabataftale m. Vestegnens Sportsklinik • GMD, mærke m. ridetøj og udstyr • Mulighed for klubaftale med Flügger (maling)
ANDET: Skilte, lister, oversigter	Status: • Videoovervågning • Stald-lukning • Wrap er ikke til hyggefodring • Hængeskilt hver boks: Jeg har fri, så lad mig få ro

	• Hesteskilt: Mere/andet info. • Liste i sadelrum: Boksnummer, spandnummer/indhold • Navneskilte til sadelbomme og trensekroge
Idrætsrådet	LC og NG deltog i mødet d. 22. april
Diverse	• Serviceeftersyn af handicaplift - DONE • Indberetning af medlemstal / CFR - DONE • Vandforbrug • Gratis opgradering fra Zakobo - er gennemført • Forslag om mindevæg for tidligere heste - udskydes

TIL INFORMATION

Her skrives ALT (både nyt og igangværende), som ikke nødvendigvis skal drøftes på et BM, men som alle skal være orienteret om. Det er derfor SUPERVIGTIGT, at alle læser med her. Vi kan tage en meget hurtig gennemgang, men hvis et emne ønskes drøftet, flyttes det til den "aktive" del af agendaen

Emne	Action
Heste	Passerordning: • Tages op med JUNIOR-udvalget
MaFa Vedligeholdelse af HVR	Opgaver i Dalux - hvad er der tilbage: • Portene i ridehuset hænger og skal løftes. • Terrassens gelænder fikses. • Nederste trappetrin op til toiletter repareres • Møddingens låg forsøges fikses. • Huller i taget i ridehuset og i laden fikses • Ønskeliste: ○ Høbure på fold (til frøgræs eller halm)
Ventelister, systemer, etc.	• Venteliste til opstaldning: LC • Ventelister til alle ridehold, inkl. para: MM • Oprydning i medlemsdata i Zakobo, GDPR: MM
Regler - f.eks. om brug af banerne	• Der skal generelt kigges på HVR's regler, særligt sikkerhedsreglerne og brug af mobiltelefoner
Opdatering af hjemmeside og webshop	MM og CH er på den, det er en kontinuerlig opgave... • Nye fotos af f.eks. heste og af HVR-goodies i webshoppen • Generel opdatering, herunder reviderede regler